
Zápis z jednání Komise kulturní, letopisecké a pamá tkové (KKLP) 
 
Datum: 20.09.2023 
 
Účast: Milan Hrudka (předseda komise), Ing. Petr Kollert, DiS., Mgr. Albína Dědičík Houšková, Bc. Jiří 
Novotný, Václav Černý, (komise je usnášeníschopná, přítomno 5 z 9 členů) 
Mgr. Robert Žák a Mgr. Václav Švenda se dostavili později, po schválení programu jednání. 
 
Omluveni: Bc. Antonín Schejbal, Eugen Revai  
 
Koordinátorka: Jana Klímová 
 
Hosté: Ing. Lea Enenkelová, Mgr. Barbora Sladkovská 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání komise 
3. Kronika města Příbram za rok 2022 – schválení kroniky 
4. Hudební festival Antonína Dvořáka 2024 – 2027 – představení žádosti o Individuální dotaci 
5. Diskuze 
6. Závěr 

ad 1) Jednání komise zahájil předseda, který přivítal všechny přítomné.  
 
ad 2) Schválení programu jednání. 
Hlasováno - pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0  
 
ad 3) Komise doporučuje RM schválit Kroniku města Příbram za rok 2022.  
Hlasováno - pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
V rámci tohoto bodu jednání přednesla koordinátorka komise vyjádření PhDr. Věry Smolové, vedoucí 
SOkA Příbram, ke kronikám a k možnosti jejich zveřejňování na webových stránkách města Příbram 
(viz Příloha zápisu). 
Předseda komise přivítal a představil na jednání Mgr. Barboru Sladkovskou, která od ledna 2023 
převzala vedení Kroniky města Příbram po dlouholeté kronikářce, paní Marii Čekanové. Nová kronikářka 
informovala komisi o způsobu zapisování a vedení aktuální kroniky za rok 2023. Seznámila členy 
komise s návrhem, zapisovat údaje do kroniky tematicky, nikoliv chronologicky jako doposud. Členové 
komise přijali tento návrh kladně. Pro budoucí zájemce a badatele bude jistě snazší a jednodušší 
vyhledávat jednotlivé informace podle jednotlivých témat – oblastí, jako např. sport, kultura, školství, 
atd.  
 
ad 4) Ředitelka neziskové organizace Dvořákovo Příbramsko, z.ú., Mgr. Albína Dědičík Houšková, 
seznámila členy komise se žádostí o Individuální dotaci 2023 na projekt Hudební festival Antonína 
Dvořáka Příbram 2024 – 2027.  
Mgr. Robert Žák přednesl návrh na navýšení finanční podpory projektu HFAD Příbram. Na základě 
tohoto návrhu proběhla diskuze o možnostech navýšení dotace a o způsobu podávání následné žádosti 
na další čtyřleté období. 
 
Komise navrhuje RM potažmo ZM: 

1) navýšení finanční podpory projektu HFAD Příbram 2024 – 2027 na jednotlivé roky minimálně o 
výši inflace    

2) projednání žádosti o víceletou dotaci na projekt HFAD Příbram na období 2028 – 2031 
ve dvouletém předstihu, tzn. žádost by byla podána a projednána v roce 2025 

 
V případě, že RM potažmo ZM nezohlední návrh komise na navýšení finančních prostředků na výše 
uvedený projekt – bod 1), navrhuje komise schválit výši požadované dotace dle předložené žádosti.  



Hlasováno – pro: 6, proti: 0, zdržel se : 1 (Mgr. Albína Dědičík Houšková) 
 
ad 5) V rámci tohoto bodu jednání proběhla diskuze na téma množství pořádaných open-air akcí pro 
širokou příbramskou veřejnost bez vstupného (zdarma) a jejich dopad na ostatní organizátory. Členové 
komise budou mít možnost prodiskutovat tuto problematiku na příštím jednání KKLP s vedoucím MKC 
Příbram, Bc. Vlastimilem Ševrem. 
Dále byl vznesen návrh pozvat na některé z příštích jednání KKLP vedení Divadla A. Dvořáka Příbram.   
 
ad 6) V závěru jednání poděkoval předseda komise všem přítomným za účast a spolupráci.  
 
 
Termín p říštího jednání KKLP byl stanoven na st ředu 29.11.2023 v 17:15 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Jana Klímová v. r.                       V Příbrami dne 06.10.2023 
Souhlasí: Milan Hrudka, předseda KKLP v. r. 
 
 


